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روزنامه

ستاد اجرایی فرمان امام اعلام کرد: با حمایت مالی این ستاد و اختصاص 
 ۱۰۰ زیر  غیرعمد  مالی  جرائم  نیازمند  زندانیان  تمامی  تومان،  میلیارد   ۵۳

میلیون تومان آزاد شدند.
به گزارش ایرنا از مرکز ارتباطات و اطلاع رسانی ستاد اجرایی فرمان امام، 
در راستای کاهش آسیب های اجتماعی و حمایت از خانواده زندانیان، با 
و  دیه  امور  به  مردمی رسیدگی  ستاد  به  تومان  میلیارد  مبلغ ۵۳  پرداخت 
کمک به زندانیان نیازمند، زمینه آزادی تمامی زندانیان نیازمند جرائم مالی 

غیرعمد زیر ۱۰۰ میلیون تومان در سراسر کشور فراهم شد.

تأمینی و  اقدامات  زندان ها و  با سازمان  تفاهم صورت گرفته  با  همچنین 
تربیتی کشور، با تأمین اعتباری بالغ بر ۱۴۰ میلیارد تومان از سوی ستاد 
اجرایی فرمان امام، هزار طرح اشتغال خرد و خانگی برای زندانیان آزاد 
شده و خانواده زندانیان از طریق پرداخت تسهیلات قرض الحسنه اشتغال 
با  الکترونیک  پابند  هزار   ۱۰ تعداد  تفاهم،  این  براساس  می شود.  اجرایی 
میلیارد   ۳۰ اعتبار  تأمین  با  و  ایرانی  بنیان  دانش  شرکت  یک  همکاری 
با  و  زندان ها تحویل  به سازمان  امام  فرمان  اجرایی  از سوی ستاد  تومانی 

اجرای این طرح، مشکل کمبود پابند الکترونیک در کشور مرتفع شد.

ریاست جمهوری  دفتر  سخنگوی 
روسیه گفت: کار بر روی توافقنامه 
و  کشور  این  میان  راهبردی  جامع 
دارد  ادامه  ایران  اسلامی  جمهوری 
فرایندهای  و  انتخابات  برگزاری  و 
داخلی دولت ایران ممکن است این 
فرایند را دچار تأخیر کند اما تغییری 

در اصل داستان ایجاد نخواهد کرد.
خبرگزاری  از  ایرنا  گزارش  به 
پسکوف  دیمیتری  ریانووستی، 
به  پاسخ  در  خبری  نشستی  در 
بر  کار  ادامه  روند  درباره  پرسشی 
همکاری های  جامع  قرارداد  روی 
مجموع  »در  گفت:  روسیه  و  ایران 
طبیعتاً  اما  است.  جریان  در  کار 
در  موجود  وضعیت  به  توجه  با 
انتخابات  آماده سازی  و   تهران 
که  است  بدیهی  جمهوری،  ریاست 
زمان بندی این کار اندکی به تأخیر 

خواهد افتاد.«
نشان  خاطر  کرملین  سخنگوی 
به  کار  روند  است  ممکن  کرد: 
ریاست  انتخابات  آماده سازی  دلیل 
در  مقامات  تغییر  و  جمهوری 
دولت ایران - در صورتی که چنین 
دچار   – باشد  داشته  وجود  تغییراتی 
این  مجموع  در  اما  شود  تأخیر 
داستان  اصل  در  تغییری  موضوع 

ایجاد نمی کند.
داریم  قصد  کرد  تاکید  پسکوف 
روابط خود را با ایران بیشتر توسعه 
بخشیده و بر همین اساس چارچوب 
حقوقی بین دو کشور را ارتقا دهیم.

پیش از این، مدیر اداره دوم آسیایی 
روز  روسیه  خارجه  امور  وزارت 
انعقاد  گفت:  ریانووستی  به  سه شنبه 
بین  جانبه  همه  همکاری  توافقنامه 

راهبردی  تصمیم  تهران،  و  مسکو 
هرگز  که  است  کشور  دو  رهبران 
نداده  دست  از  را  خود  موضوعیت 

است.
 ضمیر کابلوف  با اشاره تلویحی به 
شهادت رئیس جمهور ایران در سانحه 
راهبردی  توافقنامه  گفت:  هوایی 
اخیر  رویدادهای  با  روسیه  و  ایران 
تصمیم  که  چرا  نیست،  مرتبط 

راهبردی رهبران دو کشور است.
این دیپلمات روس افزود روند کار 
مشکلات  دلیل  به  توافق  روی  بر 
تعلیق  حالت  به  ایرانی  شرکای 
درآمده است اما تردید ندارم که این 

کار نهایی خواهد شد.
از  پس  که  کرد  اضافه  کابلوف 
متن، رهبران دو کشور  نهایی شدن 
امضای  مکان  و  زمان  خصوص  در 

توافق نامه تصمیم خواهند گرفت.
روی  بر  کار  ریانووستی،  نوشته  به 
یک توافق بزرگ جدید بین روسیه 
که  زمانی   ۲۰۲۲ سپتامبر  ایران  و 
رئیس جمهوری  پوتین  ولادیمیر 
رئیس  رئیسی  ابراهیم  سید  و  روسیه 
حاشیه  در  ایران  اسلامی  جمهوری 
شانگهای  همکاری  سازمان  اجلاس 
در سمرقند گفتگو کردند، مشخص 

شد.
دوم  اداره  مدیر  کابلوف،  ضمیر 
روسیه  خارجه  امور  وزارت  آسیایی 
بود  نیز گفته  مه سال ۲۰۲۴  ماه  در 
مورد  در  شده  روز  به  توافقنامه  که 
مشارکت راهبردی جامع بین روسیه 
طرف  اصلاحات  دلیل  به  ایران  و 
ایرانی در حال طی مراحل تصویب 
برای  تاریخی  هنوز  است،  جدید 

امضای آن تعیین نشده است.

سخنگوی کرملین: 

کار بر روی توافقنامه جامع با ایران
ادامه دارد

کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
خوب  اقدام  گفت:  فارس  استان 
در  خرما  الگویی  باغ  تولیدکننده 
شهرستان داراب در رعایت ضوابط 
شیوع  از  پیشگیری  و  باغ  بهداشتی 
در  خرما  حنایی  سرخرطومی  آفت 

این نخلستان قابل تقدیر است.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
جهاد  سازمان  عمومی  روابط  از 
مجتبی  فارس،  استان  کشاورزی 
دهقان پور در بازدیدی که به همراه 
سازمان  رئیس  مقدم  جلیلی  مریم 
نخل  باغات  از  کشور  نباتات  حفظ 
داراب  شهرستان  ذرت  مزارع  و 
باغ های  این  کرد:  بیان  شد،  انجام 
الگویی می توانند محملی باشند برای 
یادگیری سایر کشاورزان در قالب 
باشند  فرصتی  و  مزرعه  در  مدرسه 
اقدامات  از  باغداران که  برای سایر 

خوب انجام شده بهره مند شوند.
کرد:  تصریح  مسئول  مقام  این 
منطقه  در  واقع  خرما  الگویی  باغ 
 ۱۰ با  داراب  شهرستان  فسارود 
هکتار نخلستان و تولید سالانه بیش 
از 7۰ تن خرما رقم تجاری پیارم با 

صادرات ۵۰ درصد محصول تولیدی 
مانع  باغ  بهداشتی  اصول  رعایت  با 
از شیوع آفت سوسک سرخرطومی 
شده  نخل  درختان  در  خرما  حنایی 
انجام  اقدامات  به  پور  است.دهقان 
با  مبارزه  و  پایش  زمینه  در  شده 
آفت کرم برگخوار پاییزه در مزارع 
کرد  اشاره  داراب  شهرستان  ذرت 
از مزارع  بازدیدی که  و گفت: در 
ذرت این شهرستان انجام شد شاهد 
کنترل و جلوگیری از گسترش این 

آفت در مزارع بودیم.
انجام  با  کرد:  امیدواری  اظهار  وی 
فعالیت های مؤثر و حمایتی از سوی 
پشتیبانی های  و  کشاورزی  جهاد 
کنیم  کمک  بتوانیم  لازم 
تولیدکنندگان با دغدغه کمتری به 

فعالیت بپردازند.
کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
کرد:  نشان  خاطر  فارس  استان 
زمینه  در  بنیان  دانش  اقدامات 
افزایش  به  می تواند  کشاورزی 
بهره وری در واحد سطح کمک کند 
باعث کنترل عوامل تهدیدکننده  و 

تولیدات کشاورزی ما شوند.

رئیس جهاد کشاورزی استان فارس تاکید کرد؛

بهره مندی از تجربیات باغداران 
در مبارزه با آفات گیاهی

اوست.  رفیق  بل  نیست  قالیباف  رقیب  »پزشکیان  نوشت:  رسایی 
صورت  به  قالیباف،  و  مجلس  در  قالیباف  ریاست  حامی  پزشکیان، 

غیرقانونی پیگیر تأیید اعتبارنامه تاج گردون اصلاح طلب بود.«
رویداد ۲۴ | حمید رسایی با حمله به پزشکیان در خصوص انتخابات 
پزشکیان،  اوست.  رفیق  بل  نیست  قالیباف  رقیب  پزشکیان  نوشت: 
غیرقانونی  صورت  به  قالیباف،  و  مجلس  در  قالیباف  ریاست  حامی 
پیگیر تأیید اعتبارنامه تاج گردون اصلاح طلب بود. پزشکیان فقط یک 
که ۲۰ سال است می خواهند رئیس جمهور شود، ولی مردم نمی خواهند. لولوی جذاب، برای ترساندن بدنه و اجماع همه پشت سر کسی است 

حمله حمید رسایی به پزشکیان: 

مدیرعامل شرکت آبفا فارس 

در پاسخ به خبرنگار طلوع خبر داد؛

۶۴۱ پروژه با اعتبار ۲ هزار میلیارد تومان 
در حوزه آبفا فارس در دست اجرا داریم
در تابستان پیش رو نگرانی بابت تأمین و توزیع آب 

در فارس نداریم

مدیرعامل شرکت آبفا استان فارس 
در پاسخ به سؤال خبرنگار روزنامه 
اعتبار  با  پروژه   ۶۴۱ گفت:  طلوع 
حوزه  در  تومان  میلیارد  هزار   ۲
داریم،  اجرا  دست  در  فارس  آبفا 
امیدواریم تا هفته دولت امسال  که 
برخی از آنها به بهره برداری برسد.

سرویس خبری /خدیجه غضنفری: 
علی شبانی  با بیان اینکه از ۲۵ تا ۳۱ 
صرفه جویی  هفته  نام  به  خردادماه 
آب نام گذاری شده است، در جمع 
فارس  استان  در  گفت:  خبرنگاران 
 ۲۱۰۰ و  شهر   ۱۲۰ شهرستان،   ۳۶
روستا تحت پوشش خدمات شرکت 

آب و فاضلاب استان فارس است.
فارس  آبفا  شرکت  مدیرعامل   
سخنانش  از  دیگری  بخش  در 
در  سیزدهم  دولت  دستاوردهای 
حوزه آب در فارس را   ۲7۲ پروژه 
میلیارد  هزار   ۵ بر  بالغ  اعتباری  با 

تومان دانست.
درصدی   ۱۰۰ تحقق  از  شبانی 
پروژه های مصوب سفر دوم ریاست 
جمهوری به استان فارس خبر داد و 
افزود:  مهم ترین این پروژه ها تصفیه 
فاضلاب آباده، کازرون و روستای 

شهرمیان بوده است.
مدیرعامل آبفا فارس از فعال بودن 
آب،  چاه  حلقه   ۲۰۰ و  هزار  یک 
و  توزیع  شبکه  کیلومتر  هزار   ۲۰
در  انتقال  خط  کیلومتر  هزار   ۱۰
استان فارس خبر داد و افزود: شبکه 
جمع آوری فاضلاب در ۱۲ شهر و 

۸ روستای استان فعال است.
بیش  سالانه  اینکه   بیان  با  شبانی 
از ۴ تا ۵ درصد افزایش مشترکین 
افزود:  داریم  شیراز  در  آب 
شهرها  در  آب  مشترکان  تعداد 
منهای  فارس  استان  روستاهای  و 
کلانشهر شیراز  یک میلیون و ۱۰۰ 

هزار مشترک است.
سخنانش  از  دیگری  بخش  در  وی 
در پاسخ به سؤال خبرنگار روزنامه 
پیش  تابستان  از  گذر  برای  طلوع 

کرد:  مطرح  آبی  تنش  بدون  رو 
امسال،  بارندگی های  علی رغم 
گذشته  سال  بارندگی  میزان  به 
بابت  هم  نگرانی  اما  نرسیده ایم، 

تأمین و توزیع آب نداریم.
مشترکین  از  فارس  آبفا  مدیرعامل 
درصد   ۲۰ اگر  کرد  درخواست 
ادارات  و  منازل  آب  مصرف  در 
متر  میلیون   ۴۲ شود،  صرفه جویی 
مکعب آب صرفه جویی خواهد شد.

داشت:  بیان  باره  این  در  شبانی 
قریب ۳۳ درصد آب مصرفی بابت 
استحمام در منازل، ۲۰ درصد بابت 
 ۱۴ بهداشتی،  سرویس  از  استفاده 
ماشین های  از  استفاده  بابت  درصد 
لباسشویی استفاده می شود و تنها ۳ 
شرب  برای  آشامیدنی  آب  درصد 

استفاده می شود.
انعقاد  از  فارس  آبفا  مدیرعامل 
شورای  با  همکاری  تفاهم نامه های 
آموزش  جمعه،   ائمه  سیاستگذاری 
و پرورش و سپاه استان برای انجام 
کارهای فرهنگی در زمینه مصرف 
باید طوری  و گفت:  داد  خبر  آب 
کنیم  رفتار  آب  مصرف  بحث  در 

که نسل آینده زیان نبیند.
از  استان  این  کرد:  اضافه  شبانی 
چاه،  حلقه   ۲۰۰ و  هزار  حدود 
و  توزیع  شبکه  کیلومتر  هزار   ۲۰
و  انتقال  خط  کیلومتر  هزار   ۱۰
جمع آوری فاضلاب بهره می برد؛ در 
۱۲ شهر این استان شبکه جمع آوری 
فاضلاب وجود دارد و حدود هشت 
فاضلاب پروژه  دارای   روستا 

هستند.
اینکه  بیان  با  مدیرعامل آبفا فارس 
حدود ۹۰ درصد از آب استان فارس 
از  درصد   ۱۰ و  زیرزمینی  منابع  از 
سطحی  منابع  از  استان  این  آب 
برنامه های  افزود:  می شود،  تأمین 
برای  مدت  میان  و  بلندمدت 
سطحی  آب  منابع  از  بهره گیری 
تدوین  مشترکین  آب  تأمین  برای 

شده که در دستورکار است.

مدیرکل تامین اجتماعی استان فارس 
جشنواره  بیست ودومین  برگزاری  از 
مستمری بگیر  و  بازنشسته  انتخاب 
خبرداد  اجتماعی،  تأمین  نمونه 
و  بازنشستگان  کلیه  از  گفت:  و 
برای  سازمان  این  مستمری بگیران 
حضور در این جشنواره دعوت کرد.

به گزارش  روزنامه طلوع به نقل از 
امور فرهنگی  اداره روابط عمومی و 
استان  اجتماعی  تامین  کل  اداره 
سازمان  گفت:  نادری  ایرج  فارس، 
جاری  سال  در  اجتماعی  تأمین 
و  پیش  سال های  روال  مطابق  نیز 
به منظور ارج نهادن به جایگاه والای 
بیمه شدگان  بازماندگان  بازنشستگان، 
تحت  ازکارافتادگان  و  متوفی 
دارد  نظر  در  سازمان،  این  پوشش 
افراد شاخص و موفق را در بین این 
عزیزان شناسایی کرده و مورد تقدیر 

قرار دهد.
بیمه،  حق  پرداخت  سابقه  نادری 
اشتغال،  ایجاد  و  کارآفرینی 
تدریس  قبیل  از  علمی  موفقیت های 
پیشرفت های  آموزشی،  مراکز  در 
در  موفقیت  و  دانشگاهی  تحصیلی 
قرآنی  علمی،  فرهنگی،  رقابت های 
و ورزشی در سطوح مختلف با تائید 
مراجع ذی صلاح را از جمله معیارهای 
همسران  بازنشستگان،  انتخاب 
ازکارافتادگان  و  متوفی  بیمه شدگان 

نمونه عنوان کرد.
و  فرزندان  تعداد  افزود:  وی 
دیگر  از  شایسته  فرزندان  تربیت 
و  بازنشستگان  انتخاب  معیارهای 
مستمری بگیران نمونه است و داشتن 
در  موفقیت  دانشگاهی،  مدارک 
هنری  و  علمی  ورزشی،  رقابت های 
انتخاب  در  نیز  فرزندان  سوی  از 

بازنشستگان نمونه تأثیرگذار است.
فارس  اجتماعی  تامین  مدیرکل 
عام المنفعه،  امور  در  مشارکت 
از  را  فرهنگی  و  جهادی  خیریه، 

دیگر معیارهای انتخاب بازنشستگان، 
و  متوفی  بیمه شدگان  همسران 
ازکارافتادگان نمونه برشمرد و گفت: 
اداری  وقت  پایان  تا  علاقه مندان 
جاری  سال  تیرماه  بیستم  شنبه  روز 
برای  را  خود  مدارک  دارند  فرصت 
حوزه های  به  فراخوان  در  شرکت 
روابط عمومی و امور فرهنگی شعب 
تأمین اجتماعی، مدیریت های درمان، 
یا  و  اجتماعی  تأمین  کل  ادارات 
ارائه  استان ها  بازنشستگی  کانون های 
دهند و یا با مراجعه به سایت سازمان 
تامین اجتماعی )tamin.ir ( نسبت به 

ثبت تقاضای خود اقدام نمایند.
اجتماعی  تأمین  شعب  افزود:  وی 
را  واصله  مدارک  استان  سراسر  در 
مطابق  امتیازدهی  از  پس  و  بررسی 
شده،  تعیین  امتیازات  و  شاخص ها  با 
نسبت به انتخاب واجدین شرایط اقدام 
و اسامی منتخبین را به اداره کل امور 
خواهند  ارسال  اجتماعی  و  فرهنگی 

کرد.
انتخاب  جشنواره  بیست ودومین  در 
نمونه  مستمری بگیر  و  بازنشسته 
 ۲۰۰ از  است  مقرر  اجتماعی  تأمین 
نفر از بازنشستگان نمونه در استان ها 
نفر   ۱۵ آنها  بین  از  و  شده  تقدیر 
مستمری بگیر  و  بازنشسته  به عنوان 
نمونه کشوری انتخاب و طی مراسمی 
تقدیر  کشوری  مقامات  حضور  با 
برگزیده  اول  نفرات  بین  از  شوند. 
بالاترین  براساس  نفر   ۱۵ استان،  هر 
مراسم  در  و  انتخاب  مکتسبه  امتیاز 
قرار  تقدیر  مورد  کشوری  جشن 

خواهند گرفت.

مدیرکل تامین اجتماعی استان فارس خبر داد؛

برگزاری بیست و دومین دوره 
انتخاب بازنشسته و همسر بازمانده نمونه 

تامین اجتماعی

در دیدار استاندار فارس با برخی از وزرا پیگیری شد؛

استاندار فارس در سفر به تهران در دیدارهای فشرده با برخی از وزرا 
در حوزه های  را  استان  پیش  از  بیش  توسعه  وزارتخانه ها،  معاونین  و 
عمرانی، تجهیزات پزشکی، نفت و فرآورده های نفتی و خدمات شهری 

را پیگیری کرد.
به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل استانداری فارس محمدهادی 
ایمانیه دوشنبه بیست و یکم خرداد ماه در سفر یک روزه به تهران، 
دستور کار خود را توسعه بیش از پیش فارس، با رایزنی های فشرده و 

چند جانبه در سطوح عالی وزارتخانه ها قرار داد.
 استاندار فارس در دیدار با امیر رستگاری معاون وزیر دفاع، ایجاد هاب 
تولید تجهیزات پزشکی در شیراز را به سبب قطب بودن این کلانشهر 
در  جلسه ای  زودی  به  شد  مقرر  که  کرد  پیگیری  سلامت  حوزه  در 
شیراز با حضور شرکت های دانش بنیان فعال در حوزه سلامت برگزار 
و تصمیم های نهایی جهت آغاز به کار این طرح ارزشمند با همکاری 
اوقاف کشور  بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و سازمان  وزارت 

اتخاذ شود.
 محمد هادی ایمانیه سپس با همراهی محمد حسن اسدی شهردار شیراز 
را  شیراز  شهر  مترو  واگن  کمبود  رفع  کشور  وزیر  با  جلسه ای  در 
پیگیری کرد که در این زمینه نیز تصمیمات خوبی اتخاذ شد که با 
تحقق آنها امیدواریم شاهد افزایش واگن های مترو و همچنین کاهش 

فاصله حرکت به ویژه در خط ۲ شیراز باشیم.
*در راه آهن شیراز به اهواز وزارت نفت همکاری می کند

 نماینده عالی دولت در فارس در بخش دیگر سفر خود به تهران در 
جلسه با محمدجواد اوجی وزیر نفت احداث خط انتقال فرآورده های 
نفتی از جنوب کشور به شیراز و همچنین احداث پالایشگاه شماره ۲ 
این کلان شهر را پیگیری کرد. وی همچنین همکاری وزارت نفت 
برای احداث راه آهن شیراز به اهواز را مورد بحث و تبادل نظر قرار داد.
رئیس  و  نفت  وزیر  معاون  چگنی  مجید  با  دیدار  در  سپس  ایمانیه   
المللی  بین  در شهر  انتقال گاز  ایران، موضوع خط  ملی گاز  شرکت 
هدف  با  را  خط  این  جابجایی  راه های  و  بررسی  را  شیراز  سلامت 
آزاد شدن بخشی از زمین های این شهر بین المللی و همچنین استفاده 

سرمایه گذاران حوزه سلامت بررسی و پیگیری کرد.
 نماینده عالی دولت در فارس سپس با حضور در وزارت ارتباطات و 
فناوری اطلاعات در جلسه با عیسی زارع پور وزیر ارتباطات وضعیت 
ارتباطات و پیشرفت پروژه های فیبر نوری منازل و کسب و کارها در 

فارس را پیگیری کرد.
 وی در این جلسه با اشاره به تفاهمات قبلی برای انجام این کار، به 

پیگیری و رفع مشکلات موجود در این مسیر تاکید کرد.
 با توجه به تبادل نظرهای صورت گرفته نیز مقرر شد اجرای فیبر نوری 
دهه  تا  استان  شهرهای  سایر  و  تابستان  پایان  تا  شیراز  کلانشهر  در 

مبارک فجر سال جاری به اتمام برسد.
 وی همچنین با طرح موضوع پوشش آنتن دهی آزادراه شیراز اصفهان 

دهی  آنتن  مشکلات  رفع  برای  ارتباطات  وزارت  مجموعه  قول  از 
آزادراه حضرت شاهچراغ علیه السلام طی ۱۴ روز آینده خبر داد.

 استاندار فارس سپس در دیدار با مهرداد بذرپاش وزیر راه و شهرسازی 
تکمیل هرچه سریع تر قطعه 7 آزادراه شیراز به اصفهان را خواستار شد 
و زمان شروع به احداث قطعه ۸ و توافقات لازم در این زمینه را به 

بحث و تبادل نظر گذاشت.
را  بوشهر  به  شیراز  قطار  احداث  به طرح  مالی  تزریق  همچنین   وی 
با هدف افزایش سرعت اجرای این طرح با مقام عالی وزارت راه و 

شهرسازی پیگیری کرد.
به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل استانداری فارس محمدهادی 
ایمانیه دوشنبه بیست و یکم خرداد ماه در سفر یک روزه به تهران، 
دستور کار خود را توسعه بیش از پیش فارس، با رایزنی های فشرده و 

چند جانبه در سطوح عالی وزارتخانه ها قرار داد.
 استاندار فارس سپس در دیدار با مهرداد بذرپاش وزیر راه و شهرسازی 
تکمیل هرچه سریع تر قطعه 7 آزادراه شیراز به اصفهان را خواستار شد 
و زمان شروع به احداث قطعه ۸ و توافقات لازم در این زمینه را به 

بحث و تبادل نظر گذاشت.
را  بوشهر  به  شیراز  قطار  احداث  به طرح  مالی  تزریق  همچنین   وی 
با هدف افزایش سرعت اجرای این طرح با مقام عالی وزارت راه و 

شهرسازی پیگیری کرد.
*راهبرد مسئولان فارس؛ اتحاد برای 87 طرح کلان استان

استاندار فارس در پایان سفر خود به تهران در جلسه مجمع نمایندگان 
فارس  نمایندگان مردم شریف  از  نفر  با حضور ۱۶  فارس که  استان 
برای  توفیق  آرزوی  ضمن  شد،  برگزار  اسلامی  شورای  مجلس  در 
نمایندگان دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی، بر نهایت استفاده 
از وقت در جهت خدمتگزاری و اهتمام جدی در مسیر اعتلای استان و 
شهرستان های فارس تاکید کرد و گفت: نعمت خدمتگزاری و تلاش 
در راستای کسب رضایت مردم که در نهایت رضایت خداوند متعال را 
نیز کسب می کند به شما نمایندگان اعطا شده است؛ شکر این نعمت، 
انجام وظیفه در حد توان و اختیارات است و امیدواریم در چهار سال 
پیش رو با کسب رضایت مردم، اعتلای بیش از پیش نظام مقدس و 

شهید پرور جمهوری اسلامی ایران را شاهد باشیم. 

شهردار منطقه ۱۰ شیراز از اجرای یکصدهزار مترمربع آسفالت در معابر 
این منطقه طی دو ماهه نخست سال جاری خبر داد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری منطقه ۱۰ 
در  آسفالت  مترمربع  یکصدهزار  اجرای  از  فرد   سبزیان  شهرام  شیراز 
معابر این منطقه طی دو ماهه نخست سال جاری خبر داد و گفت: این 
مهم باتوجه به تاکید شهردار و ناظر  شورای اسلامی کلانشهر شیراز در 
منطقه ده و همچنین نیازسنجی های انجام شده در دستور کار قرار گرفت 
مناسب  زمانبندی  یک  در  معابر  از  توجهی  قابل  بخش  خوشبختانه  و 

آسفالت شد.
شهرام سبزیان فرد با بیان اینکه بیشترین میزان آسفالت معابر عمومی 
در شهرک های انجیره، برنامه بودجه، گویم، قصرِقمشه، بهشتی، آرین، 
براینها  علاوه  داشت:  اظهار  شده؛  انجام  دوکوهک  و  برف فروشان 
درزگیری در بولوار دکتر حسابی و همچنین دیگر شهرک ها و معابر 
اصلی منطقه براساس نیازهای شناسایی شده انجام شده و در دستور کار 

قرار دارد.
وی با تأکید براینکه این سیاستگذاری و برنامه ریزی در منطقه ۱۰ تا پایان 
سال با جدیت دنبال خواهد شد، تصریح کرد: طی دو سال گذشته بیش 
از ۵۰۰ هزار مترمربع از معابر خاکی در این منطقه زیرسازی و آسفالت 
شده و به دلیل وسعت منطقه و ساخت شهرک های جدیدالاحداث نیاز به 

این دو موضوع همچنان احساس می شود.
شهردار منطقه ۱۰ شیراز موضوع آسفالت را یکی از الزامات مهم و ویژه 
در پروژه های عمرانی توصیف کرد و گفت: علاوه براین مباحثی مانند 
درزگیری ها، اصلاح و مرمت شبکه آسفالت معابر همچنان مورد تاکید 

و توجه خواهد بود.
به گفته سبزیان فرد، در کنار زیرسازی و آسفالت خیابان ها و کوچه ها، 
بحث ترمیم آسفالت معابر هم همزمان در حال اجراست، بطوری که در 
بولوارها و بزرگراه های دکتر حسابی، آیت اله علوی و حسینی الهاشمی 
بیش از ۳۰ هزار مترمربع لکه گیری و درزگیری آسفالت به طول ۱۵۰ 

هزار متر انجام شده است.
محرومیت زدایی  پروژه های  به  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  وی   

دوکوهک،  قمشه،  قصر  گویم،  شهرک های  در  کوچه ها  آسفالت  و 
ستایش  خیابان های  آسفالت  گفت:  و  کرد  اشاره  حسین آباد  و  انجیره 
منشعبات  زیتون،  و  جمهوری  خیابان های  گویم،  دارالسلام  نیایش،  و 
کوچه های  و  نشاط  شاهد،  میعاد،  خیابان  زیمنس،  ولایت  کوچه های 
منشعب در شهرک قصر قمشه، خیابان معصومی در شهرک انجیره از 
جمله پروژه های محرومیت زدایی است که عملیات اجرایی آن همچنان 

ادامه دارد.
ادامه از پخش آسفالت در شهرک های برنامه و  شهردار منطقه ۱۰ در 
بودجه، بهشتی، آرین، برف فروشان و پیام نور طی دو ماهه اخیر خبر 
داد و افزود: معابر اصلی و فرعی این شهرک ها شامل پروژه آسفالت 

بوده است.
شهرک  در   ۳ هنر  خیابان  آسفالت  و  زیرسازی  بحث  سبزیان فرد   
دوکوهک را نیز به عنوان یکی از پروژه های شاخص مورد اشاره قرار 
برای  اصلی  معبر  این  اهالی،  بنابر ضرورت و درخواست  داد و گفت: 
 ۱۰ منطقه  شهرداری  توسط  سنگین  ماشین آلات  مرور  و  عبور  تسهیل 

ایجاد شد.
وی با اشاره به اینکه گسترش ساخت و سازها و ایجاد شهرک های جدید 
نیاز منطقه به زیرسازی، آسفالت و همچنین ترمیم آسفالت را به شکل 
قابل توجهی افزایش داده است، ابراز داشت: علی رغم اقدامات صورت 
گرفته، هنوز به انجام یک میلیون مترمربع آسفالت دیگر نیاز داریم که 

با توجه به محدودیت های زمانی و مالی، به مرور انجام می شود.


